
 
 
Brief mag openbaar worden gemaakt 
 
Aan: 
 
De leden van de Gemeenteraad van de gemeente Sluis, 
Het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Sluis 
Postbus 27 
4500 AA Oostburg 
  
CC: 
Richard Schriemer, beleidsambtenaar Sociaal Domein 
 
Onderwerp: RMDO  gemeentelijke beantwoording op onze Zienswijze concept  Strandbeleid 
 
Datum:  26 november 2023 
 
Geacht college, geachte gemeenteraadsleden, 
 
De Raad voor Maatschappelijke en Demografische Ontwikkeling (RMDO) wil door middel van deze 
brief een reactie geven op de beantwoording van onze zienswijze betreffende het concept 
Strandbeleid, zoals  in de stukken van de Commissie Ruimte van a.s. dinsdag 28 november te lezen 
is.   

Het gaat met name over toegankelijkheid en openbare voorzieningen, waarbij de gemeente 
overweegt extra toiletten te bouwen onder de bestaande strandposten en deze niet meteen 
toegankelijk te maken voor minder validen. De gemeente wijst erop dat minder validen de 
toiletten van de strandpaviljoens kunnen gebruiken omdat deze beter bereikbaar zijn. 

 De RMDO wil de volgende punten in deze beslissing ter discussie stellen: 

 De gemeente Sluis heeft net als alle Nederlandse Gemeenten het VN verdrag inzake de 
rechten van personen met een handicap ondertekend (juni 2016). 

 In Krachtig Verbonden 2021-2025  3.1.2. Toegankelijkheid pagina  32 streeft de gemeente 
Sluis ernaar dat iedereen mee moet kunnen doen in de samenleving. We begrijpen dat de 
gemeente niet overal en direct aan alle eisen van het VN verdrag kan voldoen, maar bij  het  
bouwen van nieuwe voorzieningen lijkt het direct voldoen aan die eisen toch een logische 
stap.  

 Door niet te voldoen aan het voor iedereen toegankelijk maken van openbare toiletten 
wordt een bevolkingsgroep uitgesloten, terwijl “het strand toch voor iedereen is”. 

 De RMDO vraagt zich af of de bestaande strandposten minder goed bereikbaar zijn dan de 
strandpaviljoens. Is het niet zo dat in geval van een ernstig ongeluk de strandposten ook 
bereikbaar zijn voor autoverkeer? 

 



Onze vraag aan het college en de raad is dan ook deze beslissing ter heroverwegen en alle te 
bouwen openbare toiletten toegankelijk te maken voor iedereen. 

Met vriendelijke groet, 
namens de RMDO 
 
 
J.J. de Lijzer,  
vicevoorzitter 
 

 

 

 

 


